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Zápis z 50. jednání výkonného výboru spolku  
Novohradsko – Doudlebsko, z.s. 

 

 
Termín konání: 25. 1. 2023 od 9,00 do 12,00 
 
Místo jednání:  Klubovna v Kině Velešín     
 
Přítomni:   
Členové výboru: J. Bartizal, M. Hluštíková, J. Zeman, Vl. Hokr, E. Tarabová 
Omluveni:, P. Talíř, Z. Guthová, R. Kocanda 
Host: L. Černý 
Jednatel: M. Jarolímek  
 
Program:  
1. Úvod a přivítání účastníků 
2. Projekty do GP Jihočeského kraje s uzávěrkou 31.1.2023 
3. Příprava valné hromady 
4. Účast na veletrhu Holiday World 2023 
5. Příprava turistických novin 2023 
6. Žádost ZUŠ Trhové Sviny o podporu 
7. Informace k projektům, kde má být NO-DO partnerem 
8. Vyúčtování projektu „Obnova a rozvoj cestovního ruchu v destinaci Novohradsko-

Doudlebsko v roce 2022“  
9. Projekt „Rozvoj turistických cílů a tras v destinaci Novohradsko-Doudlebsko“ 
10. Projekty podané do programu MMR na rok 2023 
11. Výsledek prodeje lokálních produktů za rok 2023 
12. Aktuální čerpání rozpočtu 

 

Průběh jednání: 
Ad 1)  Jednání zahájil Jaroslav Bartizal, který přivítal všechny zúčastněné.      
 
Ad 2)  Spolek může být žadatelem ve třech opatřeních.                       

Opatření 1: Produkty cestovního ruchu                                     

Opatření 2: Podpora činnosti a provozu destinačních managementů          

Opatření 3: Podpora budování infrastruktury cestovního ruchu v Jihočeském kraji 

V rámci jednání proběhla diskuse, které aktivity by se mohly do příslušných tří opatření podat. 

V případě Opatření č. 1 přednesl host Lukáš Černý návrh, aby spolek byl žadatelem záměru 

zaměřeného na zpracování rozšířené reality vztažené k úseku koněspřežky na Holkově.  

V případě Opatření č. 2 byly představeny jednotlivé aktivity, nicméně obsahem žádosti 

podávané k 31.1.2023 nemusí být položkový rozpočet k těmto aktivitám, ale pouze celková 

požadovaná částka. Konkrétní aktivity pak budou řešeny až po slyšení před výběrovou komisí, 

které se uskuteční 14.2.2023.  

V případě Opatření č. 3 byly diskutovány možnosti, jaká drobná infrastruktura by měla být 

obsahem projektu. Návrh byl, aby obsahem projektu byla obnova odpočívadla na Jedlici a 

obnova mostku ve Vyšném u Nových Hradů.  

Usnesení 1/50: Výbor souhlasí s podáním následujících projektů do všech tří opatření 

grantového programu Jihočeského kraje na podporu cestovního ruchu.   



2 
 

Opatření č. 1: Projekt „Rozvoj produktu „Po stopách koněspřežné železnice“ pomocí rozšířené 

reality v turistické oblasti  Novohradsko-Doudlebsko“ s celkovými způsobilými náklady ve výši 

142 000,- Kč  

Opatření č. 2: Projekt  „Obnova a rozvoj cestovního ruchu v destinaci Novohradsko-

Doudlebsko v roce 2023“ s celkovými způsobilými náklady ve výši 950 000,- Kč  

Opatření č. 3: Projekt „Obnova a doplnění drobné turistické infrastruktury v rámci produktu 

Železná opona a Koněspřežná železnice“ s celkovými způsobilými náklady ve výši 140 000,- 

Kč.  

Výbor pověřuje jednatele a předsedu podáním výše uvedených projektů.   

Pro: 5x  Proti: 0x Zdržel se: 0x 

 
 
Ad 3) Na posledním výboru byl určen termín konání valné hromady na 9. 2. 2023 od 15:00 
hodin. Na VH by se měli dovolit chybějící členové výboru. Další program by měl být standardní. 
Navržené místo konání je Vidov, nicméně byl přednesen návrh na posunutí termínu valné 
hromady na 23.2.2023 od 15:00 hodin.      
 
Usnesení 2/50: Výbor souhlasí s posunutím termínu konání valné hromady na 23.2.2023 a 
pověřuje jednatele přípravou podkladů pro jednání.    
 

Pro: 5x  Proti: 0x  Zdržel se: 0x        
 
Ad 4) Jednatel informoval členy výboru o možnosti zúčastnit se v rámci samostatného stánku 
veletrhu Holiday World 2023 s termínem konání je 17.-19. 3. 2023. JCCR bude mít jen 
minimální prostor, kde nebudou moci být prezentovány jednotlivé destinace. Většině destinací 
to nevadí. Pouze dvě se vyjádřili, že jim to vadí. My a Česká Kanada. Proto nám JCCR 
zprostředkovala nabídku na stánek 2x2 metry za cenu cca 31 000,- Kč včetně DPH. S dalšími 
náklady na lidi, dopravu a ubytování půjde o cca 40 000,- Na druhou stranu nemusíme na 
stánku jen rozdávat letáky, ale také prodávat výrobky. Prodej by tak částečně mohl pokrýt 
náklady.  
 
 
 

Usnesení 3/50: Výbor souhlasí s účastí destinace na veletrhu cestovního ruchu Holiday World 
2023 za podmínek, které byly prezentovány jednatelem. Výbor pověřuje jednatele podáním 
přihlášky a zajištěním obsluhy stánku po dobu konání veletrhu.    
 
 

Pro: 5x  Proti: 0x  Zdržel se: 0x        
 
Ad 5) J. Zeman předložil harmonogram přípravy Turistických novin 2023 tak, aby byly do 
konce dubna distribuované do oblasti. Jednatel informoval, že již požádal obce a další 
pořadatele, aby mu do 10.2. nahlásili plánované akce. Seznam akcí by měl být součástí 
obsahu. Následně osloví informační centra a správce turistických cílů se žádostí o dodání 
článků, které by pak tvořili další obsah novin. Dále bude třeba udělat cenovou poptávku na tisk 
a podle toho se rozhodnout do jakého nákladu se půjde. Součástí novin by měla být i komerční 
inzerce služeb. 
   
 

Usnesení 4/50: Výbor souhlasí s předloženým harmonogramem a pověřuje J. Zemana a M. 
Jarolímka, aby zajistili zpracování obsahu turistických novin, jejich grafickou úpravu a aby 
vyhlásili cenovou poptávku na tiskárnu.       
      

Pro: 5x  Proti: 0x  Zdržel se: 0x        
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Ad 6) Výkonný výbor projednal žádost ředitele ZUŠ Trhové Sviny, pana Luboše Procházky, 
ze dne 13. ledna 2023 o podporu zajištění okresní soutěžní přehlídky základních uměleckých 
škol v Jihočeském kraji ve hře na akordeon (okres České Budějovice) – Nové Hrady 28. 2. 
2023.  
 
Usnesení 5/50: Výkonný výbor souhlasí s podporou formou věcného daru v podobě publikaci 
Doudlebsko-krajina venkova a dalších tiskovin dle výběru v hodnotě do výše 2000 Kč.   
 

Pro: 5x  Proti: 0x  Zdržel se: 0x        

 
 
Ad 7) Oslovila nás Ing. Krejčíčková a R. Kocanda, abychom jako destinace byli partneři 
v projektech, které připravují k podání do programu Interreg. První aktivitou je projekt spolku 
Hrady na Malši. Jde o protažení Zemské cesty až do Českých Budějovic a vytvoření komplexní 
nabídky v koridoru samotné linie Zemské cesty. Tím do toho spadá i Koněspřežka. Druhý 
záměr je také připravován do programu Interreg a jde o vytvoření Cisterciácké cesty, která by 
měla vést z Zwettlu do Vyššího Brodu. Dle návrhu vedení trasy by měla jít přes naší oblast.  
V obou případech nejde o urgentní rozhodování, ale o vyjádření ochoty se na přípravě a pak i 
na realizaci podílet. Samozřejmě detaily se budou muset ještě hodně dobře specifikovat.       
 
Usnesení 6/50: Výbor bere na vědomí informaci jednatele o připravovaných projektech a 
pověřuje ho dalším jednání se zmíněnými organizacemi.  
 

Pro: 5x  Proti: 0x  Zdržel se: 0x        

 
 
Ad 8) Jednatel informoval výbor, že dne 16.1. 2023 bylo odevzdáno na Krajský úřad 
Jihočeského kraje vyúčtování projektu „Obnova a rozvoj cestovního ruchu v destinaci 
Novohradsko-Doudlebsko v roce 2022“ společně se závěrečnou zprávou k tomuto projektu. 
Po kontrole a odsouhlasení vyúčtování by měl Jihočeský kraj doplatit 30% získané dotace. 
S největší pravděpodobností dle zkušeností z minulých let by to mělo být v období února nebo 
března. Vyúčtování zpracovala P. Kozáková a M. Jarolímek 
 
Usnesení 7/50: Výbor bere na vědomí informaci jednatele o vyúčtování projektu „Obnova a 
rozvoj cestovního ruchu v destinaci Novohradsko-Doudlebsko v roce 2022“ 
 

Pro: 5x  Proti: 0x  Zdržel se: 0x        

 
 
Ad 9)  29.8.2022 jsme odeslali požadované přílohy k tomu, aby MMR vydalo Rozhodnutí o 
přidělení dotace.  Bohužel až dosud Rozhodnutí vydáno nebylo a tudíž nemůžeme zatím 
čerpat dotaci ve výši 861 778, - Kč (tj. 50% celkových nákladů). Z tohoto důvodu se změnil 
plán realizace aktivit a v podstatě všechny se přesunuly na rok 2023. Nicméně některé náklady 
již byly zaplaceny.  
21.12.2022 zaslal jednatel na MMR mail s žádostí o stanovení termínu vydání rozhodnutí. 
3.1.2023 pak přišla následující odpověď:  
„Dobrý den pane Jarolímku, 
Rozhodnutí o poskytnutí dotace mám pro Vás připravené, akorát Vám ho nemůžu vzhledem 
k převodu prostředků z roku 2022 do roku 2023 nyní vydat. Orientačně bych mohl vydat 
rozhodnutí na přelomu února/března. 
S pozdravem  Ing. Roman Birkáš“ 
 

 
Usnesení 8/50: Výbor bere na vědomí informaci jednatele o stavu projektu „Rozvoj turistických 
cílů a tras v destinaci Novohradsko-Doudlebsko“  
 

Pro: 5x  Proti: 0x  Zdržel se: 0x        
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Ad 10) Jednatel informoval výbor, že k 13.1. 2023 byly na MMR podány dvě projektové 
žádosti, které členové výboru obdrželi před jednáním výboru. Jednalo se o tyto:   
Projekt do opatření Marketing: 1 160 000,- Kč  
Projekt do opatření Infrastruktura: 1 238 000,- Kč  
Oba dva projekty musí být zrealizovány do konce roku 2023, což při rychlosti MMR s 
administrací je hodně rizikové. Při významném zpoždění administrace by mohla přijít v úvahu 
i odstoupení od projektů.   
 
Usnesení 9/50: Výbor bere na vědomí informaci jednatele o podaných projektech do 
dotačního programu Ministerstva pro místní rozvoj  
 

Pro: 5x  Proti: 0x  Zdržel se: 0x  
 
 
Ad 11) Od dubna do prosince jsme se s výrobky Opravdu od nás a s dalšími necertifikovanými 
výrobky účastnili různých akcí (trhy, slavnosti apod.) v oblasti Novohradsko-Doudlebsko. 
Přehled akcí, v rámci kterých jsme prodali zboží je následující. Nejsou zde zahrnuty prodeje 
publikací obcím či podnikatelům.   
Celková tržba z tohoto prodeje byla 343 462,- Kč a kalkulovaný zisk činil 70 000,- Kč      
 
Usnesení 10/50: Výbor bere na vědomí zprávu o prodeji lokálních produktů na akcích 
konaných v destinaci od dubna do prosince.     
 

Pro: 5x  Proti: 0x  Zdržel se: 0x        

 
 
 
Ad 12) Jednatel předložil přehled o aktuálním čerpání rozpočtu k 31.12.2022 
 
Usnesení 11/50: Výbor bere na vědomí informaci jednatele o aktuálním čerpání rozpočtu 
 

Pro: 5x  Proti: 0x  Zdržel se: 0x        

 
 
 
 
  
 

Zapsal: Mgr. Michal Jarolímek     Schválil: Jaroslav Bartizal  

 

 

 

 

 

 

 


